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Zápis z 53. řádného jednání výkonného výboru České asociace stolního tenisu 

 
Datum 19. 8. 2014, 13:00 hod, Strahov 
Přítomni: 
Z. Špaček – předseda VV (do 16. hodiny), N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský – místopředsedové 

VV, A. Roubalová – členka DR  
Hosté – M.Lebeda (mezi 14. a 15. hodinou) 
 
 

VV projednal: 

 

1) A zkontroloval úkoly z minulého zasedání VV dne 19. 8. 2014.  

Úkoly byly splněny s výjimkou nové směrnice o komisařích.  Termín se posouvá. 

2) Zprávu J. Brothánka o situaci ohledně kontroly NKÚ. J. Brothánek se obrátil s odvoláním ke 
kolegiu NKÚ, kde požadoval odstranění poslední položky, která nám nebyla uznána a nebyla 
zařazena z pohledu NKÚ jako uznatelná položka z dotačního programu V. MŠMT – Organizace 
sportu 2012.  

3) A vzal na vědomí zprávu J.Brothánka z Konference Karlovarského kraje 10.9.2014. 

4) Zprávu Z. Špačka ze semináře k návrhu Zákona o podpoře sportu. Ministr školství, mládeže a 
tělovýchovy vyhlásil veřejnou rozpravu k tomuto návrhu zákona. Připomínky k návrhu zákona 
je možné podávat od členů jednotlivých sportovních svazů a sdružení, a to e-mailovou cestou 
na adresu ČOV. Ten je bude zpracovávat a předávat na MŠMT. Následně bude návrh zákona 
projednán vládou (podzim 2014).   

5) Zprávy členů VV o průběhu letošního WT v Olomouci. Bylo konstatováno, že letošní ročník byl 
po všech stránkách úspěšný. 

6) A vyslechl obsáhlou žádost M. Lebedy za ustanovení Sokola Hradec Králové SCM. VV ještě 
zváží jeho žádost na příštím zasedání VV. 

7) Zprávu J. Brothánka ze zasedání DR, která se konala při WT v Olomouci. Projednal i 
doporučení DR pro VV. 

8) Stav nového svazového webového portálu po jeho spuštění. Nový portál má stále ještě řadu 
nedostatků. Koordinátorem sběru připomínek a jejich vyřizování byl ustanoven J. Poledne.  

9) Další žádosti z projektu vyhlášeného VV na podporu mládežnického stolního tenisu 
z dotačního programu V. MŠMT. 

10) Informaci N.Endala o vytvoření nabídky spolupořadatelství MČR 2015 pro M.Jínka 
z Havlíčkova Brodu - další jednání povede J.Brothánek a N.Endal 

11) Informaci N.Endala o zahájení činnosti trenéra talentované mládeže ČAST P.Steffka.  
 

VV vzal na vědomí: 

1) Zprávu Pavla Špačka z 2. Olympijských her mládeže. 
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VV schválil: 
1) Rozhodnutím per rollam ze dne 28.8.2014 reprezentační trenéry mládeže na následující dva 

roky, tj. od 1.9.2014 do 31.7.2016. Byli zvoleni tito trenéři: junioři – Marek Klásek, kadeti – 
Kamil Koutný, juniorky – Andrea Botková, kadetky – Tomáš Vrňák. Zveřejnění jejich jmenování 
na webových stránkách Asociace, oznámení všem jmenovaným trenérům i těm nevybraným, 
již bylo provedeno. 

2) Nominaci J.Brothánka na Konferenci Plzeňského kraje dne 23.9.2014 v Plzni (v tomto termínu 
se koná ME v Lisabonu). 

3) Novou nominaci na Konferenci ČUSu 27.9.2014. Této konference se zúčastní P. Bohumský. Zde 
se bude jednat pouze o majetkový převod v rámci areálu Strahova. 

4) Rozdělení dotací za umístění na žebříčku mládeže za sezónu 2013/2014 ve výši 264 600,- Kč na 
základě návrhu Komise mládeže.  

5) Změnu v nominaci družstva na ME v Lisabonu. Místo Pavla Širučka byl nominován Tomáš 
Tregler. 

6) Účast F.Zálewského na Světovém poháru žen v Linci v říjnu 2014, kam byli nominováni 

I.Vacenovská, P.Bohumský (vrchní rozhodčí) a R.Klecker (rozhodčí). 

7) Rozdělení financí z programu V. MŠMT pro kluby/SK vyhlášený VV ČAST pro KST Klatovy a 

KMST Liberec.  

8) Výměnu hráčů v CS MV od 1.11.2014. D.Čechovou – mateřská, vystřídá H.Matelová a  

P.Širučka vystřídá T.Konečný 

9) Smlouvy s trenéry RCM Praha a SCM Ostrava, Vlašim, Hodonín. 

10)  Rozdělení dotací RCM a SCM na 2. polovinu roku 2014. 

 

VV uložil: 

 
1) N. Endalovi: Zajistit podepsání smluv s reprezentačními trenéry mládeže.  

T: 15. 9. 2014 
  
2) M. Linertovi a J.Brothánkovi: Zajistit zveřejnění rozhodnutí VV ohledně dotace za umístění 

mládeže za sezónu 2013/2014 a proplacení této dotace.  
T: 30. 9. 2014 
 

3) N.Endalovi : Zajistit vysvětlení změny nominace na ME v Lisabonu. 
T: 18.9.2014 
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4) N.Endalovi: zapracovat do smluv s trenéry SCM a  klubu u kterých je zřízeno SCM, povinnost 
spolupracovat se všemi oficiálními trenéry ČAST 

 
Úkoly z minulého zasedání VV : 

 
5) P. Bohumskému: Dokončit a uveřejnit novou směrnici o komisařích ČAST. 

 T: 22. 9. 2014 
 

6) J.Brothánkovi: Zpracovat a podat žádosti o dotace na kalendářní rok 2015 z programů MŠMT 
č. IV, V a VI 
 T: 30.9.2014 
 

7) J. Brothánkovi: Předložit VV finanční vyhodnocení akce WT Czech Open 2014 v Olomouci 
T: 16.10.2014 

 

Jednání ukončeno 11. 9. 2014 v 17:00 hod. 

Příští zasedání VV: 16. 10. a 12. 11. 2014 vždy od 13 hodin v Praze na Strahově. 

 

Zapsal: Z. Špaček 
Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


